
                  Bestyrelsesmøde Dagsorden 

 

Dato: Torsdag 31/08/2023  
Tid: 19:00 – 22:00 
Sted:  Lyngby Stadion (Skydekælderen) 
Tilstede:  Bettina, Henrik, Brian, Gudmund, Morten 
Afbud: Nikolaj, Aleksis, Lars (udeblevet, ej afbud) 
Referent Brian 
 
1. Godkendelse af sidste mødereferat 

a. Referatet er godkendt 
2. Formanden orienterer & generelt 

a. Ungdomsrepræsentanterne (Nadine og Lukas) deltog de første 30 minutter af mødet, og 
orienterede bestyrelsen omkring møde afholdt blandt LBL’s unge skytter. Der havde været 
afstemning om en række initiativer, som præsenteres herunder: 

i. Nye borde/bænke ved klubhuset (bør behandles efterfølgende) – 12 stemmer 
ii. Der er et ønske om en træner til recurveskytter til at supplere de eksisterende trænere 

(9 stemmer) – Hans foreslås som træner 
iii. Der et et ønske om at afholde weekendsamlinger / børnene mødes, eventuelt med 

sleepover (8 stemmer) 
iv. Øvrig feedback fra ungdomsskytterne: 

1. Der mangler skabe i Sibirien / kælderen 
a. Bettina vil gerne drive denne 

2. Flere skytter vil gerne ud på skydelinjen, fremfor at stå under halvtaget. Det 
understøtter ønsket om at kunne skyde sammen på tværs af buetyper 

3. Der er et ønske om variation i ansigter (flere forskellige typer af ansigter) 
4. Fælles opvarmning på tværs af ungdomstræning 
5. Rygning under halvtag skal stoppes – og det indskærpes overfor medlemmer at 

rygning ikke er tilladt under halvtag. Askebæger m.v. fjernes 
6. Behov for at forstå hvornår vi rykker indendørs – se punkt 2.b 

v. Fokus på trivsel 
 

b. Forberedelse af indendørssæson 
i. Ønske om at gå indendørs 23. september 

1. Morten Fullerton driver nedlukning af skivebanen i Sibirien 
2. Mandag d. 25. september er første træningsdag indendørs for ungdomsskytter 

ii. Ønske om at holde 3D banen åben i en længere periode (indtil frost) 
1. Gudmund og Henrik driver nedlukning af 3D banen i Sibirien 

c. Skydning under halvtag (GT) 
i. Der har været indsigelser ift. skydning under halvtag, og det er tydeligt at der er 

forskellige holdninger til hvornår der skal skydes under halvtag. 
ii. Nogle skytter at skyde ude ved skydelinje, mens andre skytter foretrækker at skyde 

under halvtag (både i solrigt vejr, men også i blæst/regn). 
iii. Det opfordres til at medlemmerne finder ud af, med hinanden, hvad der er stemning 

for ift. skydning under halvtag vs. Skydning fra udendørs skydelinje, men det 
indskærpes at mængden af buetasker, buegrej, etc. Minimeres under halvtaget aht. At 
kunne færdes sikkert, og uden at være til gene for skytter 



iv. Ambitionen er i at ‘tynde’ ud under halvtaget ved at etablere bueaflægningsplads 
(etableres ifm. Opstart af udendørssæson) 

v. Det indskærpes endvidere overfor LBL’s medlemmer, at varmelamperne bruges med 
omtanke, og der henstilles til at medlemmer klæder sig på efter omstændighederne. 

d. Roller og ansvar for bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
i. Bestyrelsesmedlemmer i LBL opfordres til at tage en aktiv rolle i at drive klubben, og 

sikre klubbens drift.  
ii. Primært som en drivende og faciliterende kraft, men også gerne i en udførende rolle.  

iii. Vigtigt at bestyrelsen går foran med et godt eksempel – fejer klubhus, tømmer 
skraldespande, etc. Bør være til inspiration for klubbens unge medlemmer  

iv. I forlængelse af dialogen blev bestyrelsesmedlem Lars Andersen diskuteret. Det har i en 
periode på ca. 6 måneder ikke været muligt at etablere kontakt til Lars Andersen – 
hverken via e-mail, telefon, Facebook eller lignende. 

v. Eftersom det ikke har været muligt at etablere kontakt til Lars Andersen i en periode på 
6 måneder, og at Lars Andersen ikke har meldt afbud til bestyrelsesmøder betragter 
LBL’s bestyrelse derfor Lars Andersen som værende fratrådt, og Lars Andersen overgår 
derfor til at være et menigt medlem af LBL. 

3. Økonomi 
a. Evt. medlemmer i restance 
b. Økonomi 

i. Der er aktuelt 118.345,68 Kr. på klubbens konto, efter at udgifter til indendørs skiver er 
afholdt. Der forventes ikke større udgifter til materiel i 2023.  

ii. Kasserer har været i dialog med klubbens revisor, Eva Kartholm, som konkluderer at 
hun har indtryk af, at klubbens økonomi og styring heraf er i rigtig god gænge. 

4. Opgaver 
a. Kælder 
b. Værksted kælder 

i. Ingen bemærkninger 
c. Værksted Sibirien / skivebane 

i. Banen er generelt i god stand og opkridtning fungerer godt 
d. 3D Bane / dyr i Sibirien 

i. Der er indstillet at der etableres skilte til 3D banen (4.180 + moms) – forslaget er afvist, 
og der søges etableret en løsning i ved opstart af udendørssæson 2024 med mere 
permanent skiltning. 

e. Skivebane, kælder 
i. Kælderen er klar til indendørssæson med nye Danage skiver 

f. Eleven skiver, Sibirien 
i. Centre er udskiftet på skiver – andre er repareret med silikone 

g. LBL Admin 
h. PR / Facebook / Hjemmeside 

i. Der var en diskussion omkring muligheder for at publicere indhold på vegne af LBL – 
både i FB-grupper og i avisartikler, PR materiale, etc. Følgende blev besluttet: 

1. LBL's bestyrelse, vil til enhver tid bestræbe sig på at kvalitetssikre 
indhold der udgives på vegne af LBL - herunder artikler/PR, i Facebook-
grupper, m.v.  

i. Stævner 
i. Trænerdeltagelse ved stævner (Bettina) 

1. Der er efterspørgsel på trænerdeltagelse fra ungdomsskytter ved Ungdoms 
DM, samt stor efterspørgsel fra forældre. 

2. Ved trænerdeltagelse til stævner på Sjælland støtter LBL samlet set med 500 
kr. pr. dag  



3. Ved trænerdeltagelse til stævner på Fyn og i Jylland støtter LBL samlet set med 
1.000 kr. pr. dag  

4. Følgende stævner er relevante: Ungdoms DM 
5. Trænerdeltagelse ved stævner kræver godkendelse af LBL’s bestyrelse 
6. Bestyrelsen godkender trænerdeltagelse ved Ungdoms DM ‘23 
7. Træneren varetager følgende rolle: 

a. Børnene kan komme til træner for at få hjælp til skydning og udstyr, 
spørgsmål til stævneafvikling (hvor skal jeg skyde fra, hvilken 
hal/plæne, etc.) 

b. Deltagelsen af træner fritager ikke forældreansvaret, eller forældres 
rolle ifm. stævnedeltagelse 

j. Trænere 
i. Linus træner alene onsdags-hold fra 16-19 
ii. Der er fyldt på alle hold – og etableret venteliste 

iii. Der er bestilt ‘begynderpakker’: 6 pile, fingerlapper og armbeskytter til 380 kr. pr. 
pakke. Nye medlemmer forventes at investere i sættet efter 2-3 gange 

5. Opdatering på initiativer 
a. Initiativer vedr. revision af klubbens vedtægter og love forventes igangsat ultimo Q3, primo Q4 

6. Personsager 
a. Personsager refereres ikke 

7. Forslag fra medlemmer 
a. Behandling af forslag fra Ida (indendørs 3D tider) 

i. Forslaget blev motiveret af John Merland, som deltog på bestyrelsesmødet i 30 
minutter, og var en del af diskussionen. Følgende blev vedtaget: 

ii. Forsøgsordning tirsdag, lørdag og søndag med skydning på fleksible afstande i følgende 
tidsrum: 

1. Tirsdag 19-21 (fleksibel afstand) 
2. Torsdag 19-21 (3D skydning) 
3. Lørdag 9-12 (fleksibel afstand) 
4. Søndag 16-19 (fleksibel afstand) 

iii. Fleksible afstande betyder, at der kan skydes på 18 meter, 24 meter eller 28 meter aht. 
Lys på skiver 

iv. Der etableres nye skydelinjer i kælder som indikerer afstande på gulv 
v. Torsdag 19-21 er dedikeret ‘jagtrunden’ og 3D skydning.  
vi. På øvrige tidspunkter er der mulighed for at skyde skive- og 3D skydning, og mål kan 

anskydes på op til 28 meter. 
b. Behandling af forslag fra John Carlsen (introduktion til nye skytter) 

i. Forslaget blev taget til efterretning. Følgende personer agerer ‘Introduktionspersoner’: 
1. Compound: Morten F. 
2. 3D Skydning/Jagt (Compund): Ida eller Gudmund 
3. Barbue/Langbue: Steffen E., Mathias K, John M, Henrik P. 
4. Recurvebue: Bettina 

8. Eventuelt 

Der var ligeledes en dialog omkring afholdelse af arrangementer i LBL – følgende blev diskuteret: 

i. Der er fortsat efterspørgsel på arrangementer 
ii. Der er tale om 1-2 timers arbejde for medlemmer af klubben – minimumsbetaling er 

2.000 til LBL 
iii. Morten laver en drejebog til arrangementer (opvarmning, introduktion, konkurrencer, 

etc.) 



iv. Næste arrangement er 19/9 – og der er tale om et længere arrangement (ca. 35 
deltagere) – Morten er vært 

v. Herefter afholdes et arrangement er 24/11 – klokken 14.30 – 15.30, hvor der 
eftersøges ‘værter’ 

vi. Zia, Bettina og Gudmund er interesserede i at afholde og støtte op omkring  
arrangementer 

 


